
P r o t o k ó ł  Nr  V/2015 

 

z odbytej V sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w dniu 25 marca  2015r. w sali Urzędu 

Stanu Cywilnego – Urzędu Miejskiego w Gorzowie Śl. w godzinach od 1415 do 1815. 

 

Obecnych 13 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej./ lista obecności w załączeniu 

do protokółu /. 

Ponadto w sesji udział wzięli : 
1. Burmistrz Gorzowa Śl.     - Pan Artur Tomala 
2. Skarbnik Miasta      - Pani Katarzyna Sówka 
3. Sekretarz Miasta      - Pan Marian Grajcarek 
3. Przewodniczący osiedli i sołtysi w osobach :  - Pani Gabriela Włoch 
        - Pani Sabina Nowak-Tracz 
        - Pan Józef Kałuży  
        - Pan Trembulak Szczepan 
        - Pani Katarzyna Midura  
                  - Pan Tomala Zygmunt 
        - Pani Wioletta Brunsz 
        - Pan Meryk Piotr 
        - Pani Eryka Jonek 
        - Pan Rachwalik Wojciech 

- Pani Mariola Janusiak  
- Pani Teresa Szynkowska 

        - Pan  Giza Paweł 
        - Pan Wilhelm Daniel 
5. Dyrektor MGOPS     - Pani Krystyna Wolna 
 
Porządek  o b r a d : 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zgłoszenie pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
3. Zapoznanie z wynikami z przeprowadzonych wyborów do Rady Miejskiej w Gorzowie 

Śl. przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej. 
4. Ślubowanie radnego. 
5. Ustalenie porządku obrad. 
6.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany składu osobowego Stałej Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony 
Środowiska oraz zakresu jej działania 

b) zmiany składu osobowego Stałej Komisji Kultury i Oświaty oraz zakresu jej działania 
c) zmiana budżetu Gminy na 2015 rok 
d) zmiana uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 
e) rozstrzygnięcia o wyodrębnieniu w budżecie gminy na 2016 rok środków 

stanowiących fundusz sołecki  
f) udzielenia pomocy finansowej powiatowi Oleskiemu 
g) przyjęcia „gminnego programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Gorzów Śl. w 2015r.” 
h) zmiany uchwały Nr IV/23/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 18 lutego 

2015r w sprawie nabycia na własność Gminy Gorzów Śląski gruntów Skarbu 
Państwa, będących w wieczystym użytkowaniu Gminy Gorzów Śląski 

i) udzielenia pomocy finansowej  Gminie Kluczbork 
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i) zmiana Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Gorzów Śląski 
na rok 2015 

k) zmiana Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Gminie Gorzów Śląski na rok 2015 

l) zmiana uchwały Nr XIV/99/2011 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 29 
grudnia 2011 w sprawie  wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem gminy i zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład tego zasobu 
Gminy Gorzów Śląski na lata 2012-2016. 

7.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie   
  międzysesyjnym. 

  8.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
  9.  Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
  10. Wolne wnioski i informacje. 
 11. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr IV /2015 z dnia 18.02.2015r. 
  12. Zakończenie obrad. 
 

Ad1. Otwarcia V sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. dokonał  Przewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Artur Kajkowski – witając radnych Burmistrza Pana Artura Tomalę, 

Skarbnika Miasta Panią Katarzynę Sówka, Sekretarza Pana Mariana Grajcarka 

dyrektorów jednostek organizacyjnych, przewodniczących osiedli i sołtysów oraz 

mieszkańców Miasta i Gminy, stwierdzając jednocześnie, że w sesji uczestniczy 13 

radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej, co stanowi kworum, przy którym może 

obradować i podejmować uchwały Rada Miejska. 

Ad2.  Brak wniosków i interpelacji zgłaszanych przez radnych. 

Ad3. Pani Sylwia Sachta  Zastępca Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej 

zapoznała z wynikami z przeprowadzonych wyborów do Rady Miejskiej. Następnie 

wręczyła Radnemu zaświadczenie o wyborze.  

Ad4. W myśl art.23 a ustawy o samorządzie gminnym przed przystąpieniem do 

wykonywania mandatu Radny składa ślubowanie. 

Rotę ślubowania odczytał Przewodniczący Rady Pan Artur Kajkowski  następnie radny 

Pan Tomasz Stefan, który wypowiedział słowo  „ślubuję Tak mi dopomóż Bóg” . 

Rota ślubowania załącznikiem do protokołu. 

Ad5.Pan Artur Kajkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż radni 

otrzymali porządek obrad wraz z zawiadomieniem na sesję oraz projekty uchwał  

porządek obrad został przyjęty przez Radę Miejską jednogłośnie – 13 głosami „za” na 

obecnych na sesji 13 radnych na 15-osobowy skład Rady Miejskiej.  

Ad6a) Pan Artur Kajkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały 

w sprawie: zmiany składu osobowego Stałej Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony 

Środowiska oraz zakresu jej działania. 

Uchwała Nr V/26/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 25 marca 2015 r. w 

sprawie: zmiany składu osobowego Stałej Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony 

Środowiska oraz zakresu jej działania została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 

13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu sesji. 
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Ad 6b) Pan Artur Kajkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt 

uchwały w sprawie: zmiany składu osobowego Stałej Komisji Kultury i Oświaty oraz 

zakresu jej działania 

Uchwała Nr V/27/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 25 marca 2015 r. w 

sprawie: zmiany składu osobowego Stałej Komisji Kultury i Oświaty oraz zakresu jej 

działania została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 13 głosami „za” na 

obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu sesji. 

Ad6c) Skarbnik Pani Katarzyna Sówka przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany 

budżetu Gminy na 2015 rok informując radnych o zwiększeniach i zmniejszeniach po 

wprowadzonych zmianach budżet gminy wynosi  dochody 21.565.375,88 zł. Przychody 

2.012.474,22 zł. Natomiast wydatki 22.740.744,01 zł. Natomiast zmienia się tez załącznik 

Nr 2 do uchwały i wprowadza się dodatkowe inwestycje : Budowa i przebudowa dróg 

gminnych – projekty, Strategia rozwoju gminy wraz z lokalnym programem rewitalizacji, 

odwiert studni głębinowej na ujęciu wody w Gorzowie Śląskim, Budowa punktu 

selektywnej zbiórki odpadów komunalnych w Gorzowie Śląskim. 

Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, Przewodniczący Komisji 

Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, 

Finansów i Działalności Gospodarczej  odczytali pozytywne opinie z posiedzeń Komisji 

Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załączniki do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr V/28/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 25 marca 2015 r. w 

sprawie: zmiany budżetu Gminy na 2015 rok została podjęta przez Radę Miejską – 

jednogłośnie 13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład 

Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinie  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad6d) Skarbnik Pani Katarzyna Sówka przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej informując radnych ,że w 

związku ze zmianami  budżetu gminy na 2015 r. dokonuje się zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej .Załącznik Nr 1 – w  2015 r. zmiany dotyczą : dochodów bieżących : w związku 

ze zmianą kwot dotacji celowych w dziale 751 ,852 i 900 , wprowadzeniu ponadplanowych 

dochodów w dziale  600, 750  oraz zmniejszeniu subwencji oświatowej  w dziale 758 w 

kwocie 133.864,00 zł. Dokonano zmian wydatków bieżących w związku: z wprowadzonymi  

w/w zmianami dochodów i rozdysponowaniem wolnych środków. Dokonano zwiększenia 

wydatków majątkowych w związku z wprowadzonym nowych zadań inwestycyjnych: 

„budowa i przebudowa dróg gminnych”; „strategia rozwoju gminy wraz z lokalnym 

programem rewitalizacji” , „odwiert studni głębinowej na ujęciu wody w Gorzowie Śl.” , 

„budowa Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w Gorzowie Śl. ” 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali 

pozytywne opinie z posiedzeń Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załączniki do protokołu/. 
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Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr V/29/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 25 marca 2015 r. w 

sprawie: zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej została 

podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 

Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinie  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad4e) Pan Artur Kajkowski – Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w 

sprawie: rozstrzygnięcia o wyodrębnieniu w budżecie gminy na 2016 rok środków 

stanowiących fundusz sołecki   

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytał 

pozytywną opinię z  posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załączniki do protokołu/ 

Radny Pan Robert Malecha proszę o opinię sołtysów czy są za tym żeby wyodrębnić na 

przyszły rok fundusz sołecki czy nie. 

Pani sołtys z Gołej zapytała kto się tym będzie zajmował tym funduszem, czy będzie jakiś 

pracownik wyznaczony w Urzędzie.  

Burmistrz Pan Artur Tomala poinformował, że to będzie funkcjonować na podobnych 

zasadach jak do tej pory , tylko sołtys będzie musiał zorganizować zebranie i uchwalić co 

dana wioska chce zrobić.  

Pan sołtys z Skrońska poinformował, ze zebranie wiejskie podejmuje uchwałę , ale kto 

ma zamawiać i rozliczać. 

Przewodniczący osiedla Centrum zapytał co z osiedlami. 

Burmistrz Pan Artur Tomala poinformował, że jeżeli uchwalimy fundusz sołecki to odpisu 

nie ma. 

Radna Pani Klaudia Froncek poinformowała, że jeżeli uchwalimy fundusz sołecki to tez 

będziemy musieli się pochylić nad osiedlami. 

Radny Pan Piotr Pawełczyk poinformował, że jeżeli będzie zwrot z funduszu sołeckiego 

to te pieniądze przeznaczyć na osiedla.  

Sołtys Jastrzygowic zapytał, czy będą odpisy na Grupy Odnowy Wsi. 

Burmistrz Pan Artur Tomala poinformował, że na razie nie wie. 

Uchwała Nr V/30/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 25 marca 2015 r. w 

sprawie: rozstrzygnięcia o wyodrębnieniu w budżecie gminy na 2016 rok środków 

stanowiących fundusz sołecki została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 13 

głosami „za” na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinia  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad6f) Pan Artur Kajkowski – Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w 

sprawie: udzielenia pomocy finansowej powiatowi Oleskiemu 

Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, Przewodniczący Komisji ds. 

Budżetu, Finansów i Działalności Gospodarczej  odczytali pozytywne opinie z posiedzeń 

Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 
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/ załączniki do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr V/31/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 25 marca 2015 r. w 

sprawie: udzielenia pomocy finansowej powiatowi Oleskiemu została podjęta przez Radę 

Miejską – jednogłośnie 13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 

osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Wicestarosta podziękował za przyjęcie uchwały i dofinansowanie. 

Ad6g) Pan Artur Kajkowski – Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w 

sprawie: przyjęcia „gminnego programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Gorzów Śl. w 2015r.”  

Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, Przewodniczący Komisji ds. 

Budżetu, Finansów i Działalności Gospodarczej  odczytali pozytywne opinie z posiedzeń 

Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załączniki do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr V/32/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 25 marca 2015 r. w 

sprawie: przyjęcia „gminnego programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Gorzów Śl. w 2015r.” została 

podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 

Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad6h) Pan Artur Kajkowski – Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w 

sprawie: zmiany uchwały Nr IV/23/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 18 

lutego 2015r w sprawie nabycia na własność Gminy Gorzów Śląski gruntów Skarbu 

Państwa, będących w wieczystym użytkowaniu Gminy Gorzów Śląski  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał 

pozytywną opinie z posiedzeń Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załączniki do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr V/33/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 25 marca 2015 r. w 

sprawie: zmiany uchwały Nr IV/23/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 18 

lutego 2015r w sprawie nabycia na własność Gminy Gorzów Śląski gruntów Skarbu 

Państwa, będących w wieczystym użytkowaniu Gminy Gorzów Śląski została podjęta 

przez Radę Miejską – jednogłośnie 13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 Radnych, na 

15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinia stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad6i) Pan Artur Kajkowski – Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w 

sprawie: dzielenia pomocy finansowej Gminie Kluczbork 
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Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, Przewodniczący Komisji ds. 

Budżetu, Finansów i Działalności Gospodarczej  odczytali pozytywne opinie z posiedzeń 

Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załączniki do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr V/34/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 25 marca 2015 r. w 

sprawie: udzielenia pomocy finansowej  Gminie Kluczbork została podjęta przez Radę 

Miejską – jednogłośnie 13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 

osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad6j) Pani Joanna Erd – pełnomocnik Burmistrza przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie: zmiany Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Gorzów 

Śląski na rok 2015 

Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia ,Przewodniczący Komisji 

Budżetu Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinię z  

posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl.  

/ załączniki do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr V/35/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 25 marca 2015 r. w 

sprawie: zmiany Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Gorzów 

Śląski na rok 2015 została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 13 głosami „za” na 

obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinie  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad6k) Pani Joanna Erd – pełnomocnik Burmistrza przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie: zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Gminie Gorzów Śląski na rok 

2015 

Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia ,Przewodniczący Komisji 

Budżetu Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinię z  

posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl.  

/ załączniki do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr V/36/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 25 marca 2015 r. w 

sprawie: zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Gminie Gorzów Śląski na rok 

2015 została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 13 głosami „za” na obecnych na 

sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinie  stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Ad6h) Pan Dariusz Gancarek – Dyrektor ZUK przedstawił projekt uchwały w sprawie: 

zmiana uchwały Nr XIV/99/2011 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 29 grudnia 

2011 w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 
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gminy i zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład tego zasobu Gminy Gorzów 

Śląski na lata 2012-2016 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska odczytał 

pozytywną opinie z posiedzeń Komisji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. 

/ załączniki do protokołu/. 

Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr V/37/2015 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 25 marca 2015 r. w 

sprawie: zmiana uchwały Nr XIV/99/2011 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 29 

grudnia 2011 w sprawie  wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem gminy i zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład tego zasobu Gminy 

Gorzów Śląski na lata 2012-2016 została podjęta przez Radę Miejską – jednogłośnie 13 

głosami „za” na obecnych na sesji 13 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

Uchwała i opinia stanowią załącznik do protokołu sesji. 

Przerwa 1530 – 1555 

Ad7 . Pan Wicestarosta poinformował o chęci złożenia wniosku na drogę Boroszów-

Gorzów Śląski do programu Schetyny . Mamy też wyliczenia kosztorysowe na Uszyce-

dojazd do braci szkolnych , Skrońsko w kierunku boiska, Uszyce od braci szkolnych na 

Przymiarki ale Gmina musiała by partycypować w kosztach na takich samych zasadach 

jak było do tej pory, żeby zapoznać się na komisjach bo to są wspólne inwestycje. 

 Artur Kajkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał Radnych z pismami od : 

- powiadamianie sms 

- reklamowanie od służby wojskowej 

- oświadczenie Pana Pawła Wawreckiego 

- pismo Pana Marawiak w sprawie ulg w podatku śmieciowym – Burmistrz poinformował, 

że dotyczy to ulg w podatku śmieciowym i umorzeń, i czy taką uchwałę przygotować.  

- pismo z Kobylej Góry w sprawie remontu drogi  

- Kancelaria Senatu w sprawie podziału dochodów jednostek samorządu terytorialnego 

- Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Opolu  odpis wyroku w sprawie regulaminu 

cmentarza i domu przedpogrzebowego 

Radca Prawny Pani Bożena Kindler wyjaśniła , że była podjęta uchwała i Wydział 

Nadzoru nie zgadzał się z zapisami, uchwała została skierowana do Sądu. Sąd uchylił 

rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 

- pismo z Komendy Powiatowej Straży Pożarnej w Oleśnie w sprawie dofinansowania do    

samochodu 

Burmistrz poinformował, że na razie odkładamy. 

- Piast Gorzów Śl. - rozliczenie 

- protokół z turnieju radnych 

-pismo Radnego Bogusława Dziedzic w sprawie wypłacenia diety jako radny i sołtys, 

przewodniczący poinformował , że poprosił o opinie radcę prawnego 
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-pismo mieszkańców ul. Łąkowej i Sosnowej w sprawie oświetlenia ulicznego 

-mieszkańcy Pawłowic w sprawie dróg dojazdowych do pól – Burmistrz poinformował, że 

jest po rozmowie z firma i chcę elementy rozbiórkowe kruszyć i tym utwardzić 

- pismo Radnej Reginy Szirch w sprawie utwardzenia parkingu za kościołem – Burmistrz 

poinformował, że myśmy tam parkingu nie planowali, tam jest rozjeżdżone przez tiry 

które parkują, ma być postawiony znak zakazu wjazdu dla samochodów ciężarowych. 

- pismo Radnego Marka Jurczok w sprawie ul. Jabłonkowej w Gorzowie Śląskim- 

Burmistrz poinformował, że są zaplanowane 4 drogi do projektów i na razie nie ma 

pieniędzy na tą drogę 

- otrzymaliśmy wezwanie z Sądu z Opola na skargę i odpowiedź została wysłana 

 -pismo Radnego Marka Jurczoka w sprawie kontroli kompleksowej w MGOK  

Radna Pani Klaudia Froncek był wniosek na poprzedniej sesji o kontrolę komisji Oświaty 

i taka komisja była w wolnych wnioskach odczytam protokół. Radny Pan Robert Malecha 

poinformował, żeby komisja nie kontrolowała jednej po drugiej. 

Radny Pan Piotr Pawełczyk zgłosił wniosek o przeprowadzenie kontroli przez Komisję 

Oświaty i Rewizyjną w MGOK za 2014r i 2015r- wniosek został poddany pod głosowanie 

przez Radę Miejską – jednogłośnie 13 głosami „za” na obecnych na sesji 13 Radnych, na 

15 osobowy skład Rady Miejskiej. 

-pismo Radnego Pana Marka Jurczoka w sprawie zakresu kontroli w ZUK - Kierownik 

ZUK zapytał czy ma przygotować do kontroli też 2013rok jeżeli w planie był 2014. Radny 

poinformował, że chce dodatkowo wprowadzić jeszcze rok 2013. Radca Prawny Pani 

Bożena Kindler poinformowała, że kontrolę można przeprowadzić tylko za 2014r , żeby 

nie wchodzić w kompetencje poprzedniej rady. 

 

Ad8. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił informację o wydanych Zarządzeniach i 

podjętych decyzjach w okresie międzysesyjnym /załącznik do protokołu/. 

Burmistrz Pan Artur Tomala pogratulował wszystkim nowo wybranym sołtysom i 

przewodniczącym osiedli. Przedstawił stan finansów z LGD Górna Prosna. 

 Ad9. Radna Pani Klaudia Froncek zapoznała z protokołem z Komisji  Kultury, Oświaty i 

Ochrony Zdrowia , i poinformowała, że komisja przychyliła się do zatrudnienia drugiego 

instruktora na warunkach umowy o pracę w wymiarze ½ etatu. Jest to w gestii Dyrektora 

MGOK. 

Radny Pan Tomasz Stefan poinformował, że zajęcia indywidualne są droższe od 

grupowych, i jak zostanie podwyższona stawka to rodzice nie będą posyłać dzieci na 

naukę. Jeżeli chodzi o orkiestrę jest to koszt zakupu instrumentu plus opłata. 

Radna Pani Klaudia Froncek poinformowała, że to są nasze przemyślenia i propozycje 

dla Dyrektora MGOK. 

Radny Pan Piotr Pawełczyk zaproponował, żeby ponownie się spotkać i wysłuchać 

rozwiązań od strony Pani Dyrektor. 

Pani Dyrektor Urszula Keler wyjaśniła , że jest opracowywany regulamin i każdy będzie 

wypełniać kartę. 
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Radny Pan Marek Jurczok zapytał czy ujawnianie nazwisk w protokole jest legalne. 

Radna Pani Klaudia Froncek poinformowała, że protokoły są dokumentem wewnętrznym 

Radna Pani Regina Szirch zgłosiła czy nie można byłoby coś zrobić z pomnikiem jakoś 

go odnowić, a druga sprawa czy tam gdzie jest fontanna nie zrobić klomb z roślinami 

ozdobnymi to wcale dużo nie kosztuje a efekt byłby widoczny. Burmistrz poinformował, 

ze zrobienie jakiejkolwiek fontanny nie zda egzaminu ponieważ obok rosną lipy które 

śmiecą mamy projekt fontanny ale rada na pewno się nie zgodzi na wydanie około 200 

tysięcy na fontannę, pochylimy się nad tym jak będziemy robić program rewitalizacji. 

Radny Pan Tomasz Stefan zapytał czy niema przeszkód jako radny mogę pracować w 

Domu Kultury. 

Radca Prawny wyjaśniła, że nie. 

Radny Pan Tomasz Stefan chciał wyjaśnić , że nauka na instrumentach w każdej szkole 

trwa 45 minut i będąc na ostatniej sesji wcale nie miałem celu przeprowadzania kampanii 

wyborczej. 

Radny Powiatu Pan Marek Rubelt poinformował, że na sesji Rady Powiatu została  

podjęta uchwała w sprawie dofinansowania do samochodu strażackiego, a jak chodzi o 

Gminę Gorzów  to zawsze musimy spuszczać głowy bo Gorzów nie przystępuje tak było 

z Panią Korzec że tylko  Gmina Gorzów nie podpisała umowy. 

Radna Pani  Klaudia Froncek chciałam się odnieść co do Pani Korzec i współpracy, Pani 

Korzec sama zerwała współpracę bo nie chciała podać ilości osób uczęszczających na 

terapię z naszej Gminy, i współpraca została zerwana nie z naszej strony tylko Pani 

Korzec.  

Radny Powiatu Pan Marek Rubelt poinformował, że mnie chodziło, żeby przekazać te 5 

tysięcy na samochód. 

Przewodniczący osiedla Pan Piotr Meryk zgłosił potrzebę postawienia lampy koło krzyża i 

utwardzenie terenu po torowisku. Chciałem się zapytać czy w przyszłym roku będą 

pieniądze na wyposażenie, dlatego, że w tym roku chcemy wyremontować i pomalować 

świetlice. 

Dyrektor ZUK poinformował, że z tego co wiem to budynek w Więckowicach jest do 

sprzedaży i żeby się nie stało tak, że zostanie wyremontowane pomieszczenie a za 

chwile pójdzie do sprzedaży.  

Ad10. Protokół Nr IV/2015 z sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 18-02-2015r 

został przyjęty bez odczytania jednogłośnie przez Radę Miejską (13 głosami „za” na 

obecnych na sesji 13 radnych , na 15 osobowy skład Rady Miejskiej)  do wglądu w biurze 

Rady Miejskiej .  

Nie wniesiono do protokołu uwag. 

Ad11. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Artur Kajkowski stwierdził, że wyczerpany 

został porządek obrad, dziękując za udział w obradach zamykając V  sesję Rady 

Miejskiej.  

Protokółowała        Przewodniczył 

M. Zoremba                   Artur Kajkowski 
  


